

التاريخ: ١٤ ابريل ٢٠٢٥ Date: 14 April 2025

táaleem

Mr. Hamed Ahmed Ali

**Chief Executive Officer** 

**Dubai Financial Market** 

P.O. Box 9700 Dubai, UAE

Subject: Taaleem PJSC announces the expansion of its Super-Premium Education Segment with the launch of Harrow International School-Dubai\*.

Taaleem Holdings PJSC (Taaleem) a leading K-12 premium education provider in the UAE with a portfolio of 38 schools and listed on the Dubai Financial Markets (DFM: TAALEEM), in partnership with Harrow International Schools Limited ("HISL"), today announced its plans to launch a second Harrow International School, in Dubai.

The announcement follows the initial approval from the Knowledge and Human Development Authority (KHDA) and the signing of a land lease agreement on Hessa Street of a prime 50,000 sqm plot with capacity for 1,800 students. The school is set to operate with the start of the academic year 2026.

Harrow Dubai will feature state-of-the-art facilities designed to provide an outstanding educational experience. The school will join the prestigious Harrow family, offering a British-style curriculum deeply rooted in a long-standing tradition of academic excellence and leadership development. The campus, designed by the renowned KODA architects, will include purpose-built classrooms, sports and arts facilities, and leadership programs that embody Harrow's core values and standards.

The value-accretive addition of Harrow Dubai will not only enhance Taaleem's portfolio but also strengthen its resilience through further diversification of educational options, ensuring sustained value for our stakeholders.

السيد/ حامد أحمد على المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبى المالى

ص. ب ٩٧٠٠ دبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: إعلان شركة تعليم القابضة ش.م.ع عن توسعة قطاع التعليم الفائق الفَّخامة بإطلاق مدرسة هارو الدولية \_ دبي\* .

يسر شركة تعليم القابضة ش.م.ع (تعليم) والتي تمتلك محفظة تضم ٣٨ مدرسة ومدرجة في سوق دبي المالي (DFM: TAALEEM) بالشراكة مع مدارس هارو الدولية المحدودة ("HISL") ان تعلن عن خططها لإطلاق مدرسة "هارو الدولية" الثانية في دبي، وذلك بالشراكة مع "هارو إنتر ناشيو نال سكولز ليمتد(HISL) ".

ويأتي هذا الإعلان عقب حصول المشروع على موافقة المبدئية من هيئة المعرفة والتنمية البشرية (KHDA) وتوقيع اتفاقية تأجير أرض مميزة على شارع حصة بمساحة ٥٠٠٠٠٠ متر مربع، وبطاقة استيعابية تبلغ ١٠٨٠٠ طالب. ومن المقرر أن تبدأ المدرسة عملياتها مع انطلاق العام الدر اسى ٢٠٢٦.

ستضم مدرسة "هارو دبي" مرافق تعليمية حديثة تم تصميمها لتوفير تحرية تعليمية استثنائية. وستنضم المدرسة الى شبكة مدارس "هارو" العريقة، حيث ستقدم منهاجًا بريطانيًا يستند إلى تقاليد راسخة من التميز الأكاديمي وتنمية مهار ات القيادة. وقد تم تصميم الحرم المدرسي من قبل شركة KODA المعمارية الشهيرة، ليشمل فصولًا در اسية متخصصة، ومرافق رياضية وفنية، وبرامج قيادية تعكس القيم الأساسية لمدارس هارو.

علاوةً على ذلك، سيساهم الإطلاق المرتقب لمدرسة "هارو دبي" في إضافة القيمة لمحفظة المدارس التابعة لشركة تعليم، بالتوازي مع تعزيز مرونة الشركة في توفير خيارات تعليمية متنوعة، مما يضمن تحقيق قيمة مستدامة لجميع الأطراف ذات الصلة.

وتفضلوا بقبول فانق الاحترام والتقدير،

عن تعليم القابضة ش.م.ع.

ألان ويليامسون المدير التنفيذي

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

\*عقب الحصول على الموافقات الأولية من هيئة المعرفة والتنمية البشرية (KHDA).

Best Regards,

For Taaleem Holdings PJSC

Alan Williamson **Chief Executive Officer** 

Cc.: Securities and Commodities Authority

\* Following initial approvals from the Knowledge and Human Development Authority (KHDA).

لعليم القابضة PJSC

Taaleem Holdings PJSC